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2024-009 

 

ОРДЕН СЛАВЫ, II СТЕПЕНИ 

No. 39401 

 

ТАЙЛЕРУ БРУССО 

 

За выполнение обязанностей в регионе Яш, северо-восточная Румыния (Тыргу Фрумос). 

Как старший сержант логистики батальона, обеспечил транспортировку автомобилей, 

укрытие, питание, воду и боеприпасы для всего подразделения. Когда батальонный 

старшина был ранен в тяжелом бою, он успешно и без колебаний взял на себя его 

обязанности. 

 

Тайлер Бруссо продемонстрировал выдающиеся логистические навыки и преданность 

своему долгу перед Отечеством. Его способность эффективно обеспечивать подразделение 

всем необходимым в условиях боевых действий и надежно заменять раненого старшину 

батальона были отмечены командованием. 

 

За выдающиеся заслуги в обеспечении и поддержке боевых действий во имя защиты 

Отечества, Тайлеру Бруссо вручается орден Славы II степени. Его преданность и 

самоотверженность заслуживают особой похвалы. 

 

 

 

 

 

(Подпись) 

Михаил Зотак 

Майор, Командир батальона 
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2024-009 

 

ORDER OF GLORY, II DEGREE 

No. 39401 

 

TO TYLER BRUSSEAU 

 

For duties performed in the Iași region, northeastern Romania (Targu Frumos). As senior logistics 

sergeant for the Battalion, secured vehicle transportation, shelter, food, water, and ammunition for 

the entire unit. When the Battalion Starshina was wounded in severe combat, he took on the role 

of Battalion Starshina successfully and without hesitation. 

 

Tyler Brusseau has demonstrated outstanding logistical skills and dedication to his duty to the 

Motherland. His ability to effectively supply the unit with all necessary provisions in the conditions 

of combat and to seamlessly replace the wounded Battalion Starshina have been noted by the 

command. 

 

For outstanding services in providing and supporting combat operations in the name of defending 

the Motherland, Tyler Brusseau is awarded the Order of Glory II degree. His dedication and 

selflessness deserve special recognition. 

 

 

 

 

(Signature) 

Mikhail Zotak 

Major, Battalion Commander 


